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Abstract (en)
Device for the radiation-proof passage of a flexible feed (14) through the biological protection wall (12) of a hot enclosure, comprising a curved
conduit (8) passing through the wall (2), characterised in that the flexible feed (14) is provided, at least over the portion corresponding to its path in
the conduit (8), with removable massive components (20) through which it passes and which are made of a material for protection against radiations
and which surround it at least intermittently in the manner of the pearls of a necklace. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif pour le passage, étanche aux rayonnements, d'une alimentation souple (14) au travers de la paroi (12) de protection biologique d'une
enceinte chaude, comportant un conduit courbe (8), traversant la paroi (2), caractérisé en ce que l'alimentation souple (14) est munie, au moins
sur la partie correspondant à son trajet dans le conduit (8), de pièces massives amovibles (20) qu'elle traverse, faites en un matériau de protection
contre les rayonnements, et qui l'entourent au moins de place en place à la manière des perles d'un collier. <IMAGE>
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